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FREDERIKSBORG HESTEAVLSFORENINGEN 
 
 

Bestyrelsesmøde torsdag den 25/1-24, kl.18:30 hos Kristina  
 Bygmestervej 18, 5750 Ringe 
 
 
 
Deltagere: 
Formand :         Liza Hasfeldt 
Næstformand :  Jakob Algot 
Kasserer :         Camilla Grenholt 
Sekretær :         Ib Villumsen  
Medlem :  Jane Jarshøj 
Medlem :  Gert Thiemke 
Medlem :  Mette Poulsen 
Suppleant:   Barbara Pedersen 
Suppleant.   Kristina Outzen 
 
 
Agenda: 
 
1. Valg af dirigent Jakob 
2. Kommentarer til dagsorden  
3. Økonomi  
 
 medlemmer pr. 31.12.2023 
 medlemmer  i alt  154 - 126 aktive - 19 passive - 9 æresmedlemmer 
 medlemmer dags dato. 
 medlemmer i alt 80 - 61 aktive - 10 passive - 9 æresmedlemmer 

Antal medlemmer er normalt på denne tid af året, da ikke alle har betalt      
 kontingent  endnu. Regnskabet er under udarbejdelse. 

 
4. Nyt fra Udvalg  
 a) Aktivitetsudvalg  
 - Piskeførerkursus - opfølgning fra sidst - Vi mangler stadig at modtage endelige 
 priser på kursus og forventer også først at dette skal afholdes i løbet af foråret. 
  
 -Evaluering Kongernes Jagt Nordsjælland - Afholdes i år søndag 29/9-2024 - vi 
 opfordrer interesserede, der vil deltage med eller uden hest, til at skrive datoen i 
 kalenderen. 
 Dem som var tilstede synes det var et rigtig godt arrangement og der var et fint 
 besøgstal i vores bod og god interesse for salgsheste.  
 Vi har givet evaluering til Kongernes Nordsjælland om de forbedringer vi kunne 
 tænke os til næste gang.  
 
 -Nordpferd Neumünster 12-14/4-2024 
 Der er bestilt en stand, Vi finder et par bestyrelsesmedlemmer, der deltager.   
 Derudover er der en del medlemmer, både fra Tyskland, Holland og Danmark, der 
 deltager med hest i showet og vil stå i stand. Har man lyst til være med så skriv til 
 os. 
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 -Dyrskuer 
 Tine og Lisbeth er show koordinator på Roskilde Dyrskue, Tine Kjær er  
 show koordinator på Landsskuet i Herning , der er ikke umiddelbart show på Det  
 Fynske dyrskue. 
 Der er lavet aftale med sted både til kåring i Holbæk på Sjælland, samt i Ikast i 
 Jylland, Vi vil have en dialog omkring forholdene i Svendborg, hvis vi skal være der 
 igen. Vi følger op næste gang. 
 
 b) Teknisk udvalg 
 - Fælles 1-dags materialprøve flyttes til om foråret (6. april 2024-Jylland)  
 Knabstrupperforeningen laver den selv i år uden om Seges, og de har valgt at 
 flytte den. Vi kan stadig deltage.  
 -Status på 30 dages materialeprøve i 2024, her afventer vi at høre fra Seges. 
 Der er nogle udfordringer ved 1-dags prøve om foråret og usikkerhed omkring 30 
 dages materialeprøve. Vi har dog stadig mulighed for færdigkåring via   
 R-markering. Vi vil evt. tage en drøftelse op på Generalforsamlingen. 
  
 c) Dommerudvalg 
 - Der bliver afholdt dommer/faglig sparrings kursus lørdag d. 3/2 -24 
 Der er tilmeldt 18 i alt pt. - 8 dommere - 8 medlemmer - 2 ikke medlemmer (på 
 venteliste). 
 Der er sidste tilmelding d. 27/1 -24 
 
 d) Avlsudvalg 
 - Hingstelisten er kommet retur fra Seges. Husk at alle hingsteejere opfordres til 
at  gennemgå deres oplysninger på hingstelisten og tjekke at alt er ok, evt. sende 
 ændringer om kontaktdata, tekst, billeder og video til web@fhf.dk. 
 Der er kommet en ansøgning til bevaringslisten - hoppen opfylder ikke kriterierne 
 - der er givet afslag. Der er søgt om brug af en DV hingst til en FHF hoppe - er 
 godkendt. Der er søgt om brug af en DV hoppe til  en FHF hingst -  er godkendt.  
 
 e) Pr Udvalg 
 Der har været en tysk pressefotograf ude hos Kristina, og der bliver lavet en 
artikel.  Den udkommer i magasinet Materialist. (tysk blad).  Vi glæder os til at se artiklen 
 og vil dele den på web i det omfang vi kan. 
  
 f) Championats udvalg 
 Ranglisten - det er kun dressur, der er repræsenteret.  
  
 
5. Orienteringssager  
 Foreningen har arvet 25.000 fra Inger Johanne Jørgensen, Ejby. Vi er ekstremt 
 taknemmelige for at være betænkt i et testamente. En del af midlerne bruger vi 
 til at afholde dommerkursus/faglig dag. 
  
6. Sager til behandling - Ingen 
  
7. R markering til hopper med føl 
 Efter at DRF har ændret regler for hvornår man må deltage til stævne med   
 hopper der har folet/er ifolet,  er det blevet meget svært for os at afholde R klasser 
 for unge hopper, der står med føl, da hopper med føl ikke må deltage i stævner 6 
 måneder før planlagt foling og 6 måneder efter foling.  
 Vi har endvidere en udfordring med at proportionerne til championaterne har 
 angivet, at 4 års Gangarts- og ridelighedsklasse til R markering var åben for   
 følgende:  
 Klasse 1: Åben for 4 års heste, 5 års hopper, der har fået mindst 1 føl samt 6 års 
 hopper, der har fået mindst 2 føl (dokumenteret i Hestedata), uden placeringer i 
 LB eller højere. 
 Teksten harmonerer ikke med den tekst som står i avlsprogrammet for R   
 markering og giver anledning til forvirring og hoppeejere som kommer i klemme. 
 Det er vigtigt for os at finde en løsning, da vi gerne vil vise at vores avlshopper er 
 ridelige, men som avlsforening også prioriterer højt at disse hopper kan gå i avlen 
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 mest muligt. Vi vil tage emnet op på Generalforsamlingen.  
 
8. Generalforsamling søndag d. 25/2 -24. Der er ikke indkommet nogen ændringsforslag. 
Indbydelse udsendes snarest muligt. 
 
På valg: Liza Hasfeldt - Modtager genvalg 
 Jakob Algot - Modtager genvalg 
 Mette Poulsen - Modtager genvalg 
 Ib Villumsen - Modtager genvalg 
 Barbara Pedersen - Modtager genvalg (supp.) 
 Kristina Outzen - Modtager genvalg (supp.) 
 
Evt 
Vi vil lave den nye Hingsteliste for 2024 som roll up så snart vi har den endelige liste for 
2024. Vi vil kigge ind i nye reklamematerialer til foreningen. 
 
Næste møde - torsdag d. 14/3 - 24 kl 18.00.  


